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PROTOKÓŁ NR   57 /2022 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 28 listopada 2022 roku. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 800 

Zakończenie posiedzenia – godz. 1250 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rady Miejskiej w Łobzie  – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył, z upoważnienia przewodniczących stałych komisji, 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk. 

 

Zasadniczym tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów poddawanych pod obrady 

Rady Miejskiej w Łobzie na sesji w dniu 30 listopada 2022 roku. Porządek obrad oraz materiały 

radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

– załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum; 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk. Przywitał 

wszystkich zebranych następnie stwierdził kworum umożliwiające Komisji podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Obecnych 14 radnych. Nieobecna radna Ewa Zwierzchowska. 

 

Ad. 2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku posiedzenia; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk poinformował, że porządek obrad oraz 

materiały radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji. Zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia. Wobec braku zgłoszeń 

porządek posiedzenia uważa się za przyjęty. 

 

Ad. 3 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022; 

Wprowadzenia do wymienionej Informacji dokonała Kierownik Wydz. Edukacji Kultury  

i Zdrowia Anna Kacprzak. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

przedstawiana jest Radzie Miejskiej na podstawie art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 14.12.2016 r. 

Prawo oświatowe. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz wyraziła słowa podziękowania wobec pracy 

dyrektorów placówek oświatowych. Powiedziała, że ze sprawozdania widać wyraźnie, że po 

bardzo trudnym okresie pandemii nastąpiło odbicie, że placówki przetrwały ten okres o czym 

świadczy tak duża liczba aktywności szklonych. Należy to docenić, zwłaszcza, że działacie 

Państwo w trudnym finansowo czasie. Serdecznie podziękowania za to zaangażowanie.  

Dyrektor SP nr 3 Mirosław Łowkiet w imieniu dyrektorów podziękował p. Burmistrzowi, p. 

Skarbnik i Radzie Miejskiej za wsparcie i troskę. Mamy poczucie, że w trudnych sprawach nie 

pozostajemy sami. 

Ad. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami na lata 2023 – 2026”; 
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Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska a szczegółowego omówienia 

Programu dokonał jego autor p. Bogusław Okupny. Poinformował, że jest to obecnie kolejny 

Gminny Program Opieki nad Zabytkami w gminie Łobez. Poprzedni obowiązywał w latach 

2017-2021. Gminny program opieki nad zabytkami opracowywany jest w cyklach 4 letnich a 

z jego realizacji wójt co 2 lata sporządza sprawozdanie, które przedstawia Radzie Gminy. 

Oznajmił, że gmina Łobez jest bardzo bogata w zasoby ma 41 zabytków wpisanych do rejestru 

zabytków. W dalszej części wypowiedzi udzielił odpowiedzi na zapytania radnych.  

Po omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 5 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2021; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę do niniejszego projektu 

uchwały, następnie dokonała szczegółowego omówienia wprowadzonych zmian do budżetu 

gminy na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Mariusz Wijatyk zapytał, dlaczego sprzedaż nieruchomości przy ul. 

Browarnej nie doszła do skutku. 

Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski odpowiedział, że unieważnienie tego 

postepowania nastąpiło na skutek decyzji p. Burmistrza po konsultacji z Radcą Prawnym.   

Przewodniczący Komisji Mariusz Wijatyk zwrócił się z prośbą, aby do sesji przedstawić Radzie 

podstawę prawną unieważnienia tego postepowania przetargowego.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz odniosła się do pisma sołtysa Grzegorza Piotrowicza 

w sprawie naprawy części dachu na pałacu w Łobżanach. Fragment dachu, który uległ 

uszkodzeniu, znajduje się nad świetlicą wiejską oraz mieszkaniem.  

Sołtys Grzegorz Piotrowicz powiedział, że sprawa cieknącego dachu ciągnie się od kilkunastu 

lat. W tym roku sytuacja jest krytyczna załamał się słup podtrzymujący istniejącą konstrukcję 

dachu.   

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz powiedział, że działania w tej 

sprawie muszą być natychmiastowe.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zasugerowała, aby środki na remont dachu świetlicy 

w Łobżanach przenieść z planowanej dotacji dla ŁDK.   

Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski odpowiedział, że dach trzeba naprawić. Postaramy 

się jak najszybciej przedstawić koszty tego remontu.    

 

Po przeanalizowaniu tematu projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano pozytywnie 

przy 5 głosach „za” i 6 głosach „wstrzymujących się”. Głosowało 11 radnych. 

 

Ad. 6 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę do niniejszego projektu 

uchwały, następnie dokonała omówienia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Łobez na lata 2022 – 2035. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano pozytywnie przy 5 głosach „za” i 6 

głosach „wstrzymujących się”. Głosowało 11 radnych. 
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- Przerwa - 
(10 minut) 

 

Ad. 7 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu; 

Wprowadzenia do wymienionego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydz. Edukacji 

Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 11 radnych. 

 

Ad. 8 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2023; 

Wprowadzenia do wymienionego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydz. Edukacji 

Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak. 

Radna Wiesława Romejko poprosiła, aby do sesji rozważyć zmniejszenie wydatków na 

działania związane z reintegracją społeczną i przeznaczenie tych środków na doposażenie 

świetlic socjoterapeutycznych.   

Po przeanalizowaniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały 

zaopiniowano pozytywnie przy 8 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”. Głosowało 

10 radnych. 

 

- Przerwa - 
(10 minut) 

 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zgłosił wniosek, aby pkt 

15 Informacja Burmistrza Łobza w sprawie przystąpienia Gminy Łobez do związku powiatowo-

gminnego pod nazwą "Związek Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej" i przyjęcia jego statutu 

rozpatrzyć teraz po przerwie jako pkt 9. W uzasadnieniu podał, że na sali czeka już zaproszony 

przez p. Burmistrza przedstawiciela Związku.  

W wyniku głosowania jawnego zgłoszony wniosek został przyjęty jednogłośnie  

 

Ad. 9 Informacja Burmistrza Łobza w sprawie przystąpienia Gminy Łobez do związku 

powiatowo-gminnego pod nazwą "Związek Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej" 

i przyjęcia jego statutu; 

 

Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski przedstawił zaproszonego gościa następnie 

przekazał mu głos. 

p. Waldemar Włodarczyk Wiceprzewodniczący Związku Zachodniopomorskiej Strefy 

Centralnej koordynator programu dla strefy centralnej powiedział, że obecnie pracujemy nad 

Strategią Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Strefy Centralnej (ZIT), w ramach której 

mają być rozdysponowane środki finansowe (pozakonkursowe) przyszłego RPO. Przedstawił 

w jaki sposób będą funkcjonowały struktury ZIT. W dalszej części wypowiedzi omówił 

zadania, programy i priorytety mogące zostać zrealizowane w ramach Strefy Centralnej ZIT a 

na zapytania radnych w sprawie ewentualnych kosztów. Powiedział, że o stawce członkowskiej 

zadecydują sami członkowie.   
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk podziękował Wiceprzewodniczącemu 

Związku za przedstawienie informacji w tej sprawie. Powiedział, że z tak dużym zasobem 

informacji będziemy na pewno jeszcze nad tym dyskutować.    

 

Ad. 10 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie na rok 2023”; 

Wprowadzenia do wymienionego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydz. Edukacji 

Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak. 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 9 radnych. 

 

Ad. 11 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/60/2015 Rady 

Miejskiej w Łobzie w sprawie Statutów Sołectw Gminy Łobez; 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Sekretarz Gminy Magdalena Chmura. 

Zmiana dotyczy wydłużenia kadencji sołtysa i rady sołeckiej z 4 do 5 lat.   

Radny Antoni Kużel uważa, że statuty sołectw powinny być zmienione w roku 2019 kiedy to 

były wybory do rad sołeckich a nie teraz przed końcem kadencji.  

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie przy 8 

głosach „za” i 1 głosie „przeciw”. Głosowało 9 radnych. 

 

Ad. 12 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/116/03 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 grudnia 2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla 

w Łobzie; 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Sekretarz Gminy Magdalena Chmura. 

Radna Krystyna Bogucka uważa, że statut osiedla wymagałby jeszcze więcej zmian niż tylko 

ta dzisiejsza.   

Sekretarz Gminy Magdalena Chmura odpowiedziała, że jeżeli będzie taka intencja i pojawi się 

stosowny wniosek to go rozpatrzymy.   

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie przy  

7 głosach „za”; 1 głosie „przeciw” i w 1 głosie „wstrzymującym się”. Głosowało 9 radnych. 

 

Ad. 13 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

Z uwagi na nieobecność p. Burmistrza, zapytania do niniejszej informacji radni zadadzą na 

sesji. 

 

Ad. 14 Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na rok 2022; 

Na pytania radnych wobec powyższej informacji odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski. 
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Ad. 15 Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 

ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 

23 marca 2003 roku o planowaniu; 

Zgodnie z art. 37 ust. 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, wójt, burmistrz albo prezydent miasta przedstawia okresowo - odpowiednio do 

potrzeb, lecz co najmniej raz w roku - na sesji rady gminy informację o zgłoszonych żądaniach, 

o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad 16. Komunikaty i informacje. 

Komunikatów i informacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 17. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Mariusz Wijatyk 

zamknął wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie.  

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

 

 

Przewodniczył 

                Przewodniczący Komisji Budżetowej 

 

Mariusz Wijatyk 

 

 

 

                

 

 

 

Protokołowała: 

Aneta Dajnowska 

 

 


